



# Principal Islamic Global Responsible Equity Fund

In alliance with  **CIMB**

## Driving sustainable investing through Shariah-compliant investments.

Companies are making considerable progress on integrating environmental, social and governance (“ESG”) practices into their business operations. This not only helps drive business growth, but also contributes to the betterment of the future generations.

At Principal, our sustainability approach is to grow a sustainable and secure society through long-term, responsible actions including investing in companies which are committed to ESG practices. Join us in our sustainability journey by investing in Principal Islamic Global Responsible Equity Fund, a Shariah-compliant fund.

### Investing in sustainability may benefit you and your future generations



Fulfil a bigger purpose of contributing to a sustainable future while potentially growing your investments.



A focus on ESG may improve companies' performance and yield attractive results<sup>1</sup>.



Historically, ESG-focused funds are increasingly more resilient against market fluctuations and recover quicker during economic downturns<sup>2</sup>.

.....

Source:

<sup>1</sup>Bloomberg, September 2022

<http://bit.ly/3YD16mx>

<sup>2</sup>European Central Bank, November 2022

<https://bit.ly/3lb4Jm0>

## Features of Principal Islamic Global Responsible Equity Fund



Stock selection is guided by Shariah principles with ESG considerations, focusing on companies demonstrating strong ESG fundamentals.



Benchmark-aware but index unconstrained as the Target Fund may invest in stocks outside of approved indices with Shariah adviser approval.



As a qualified sustainable and responsible investment fund in Malaysia, the Fund is a testament to our commitment towards sustainable investing.



Emphasis on companies with favourable “carbon risk” and “accounting flags” ratings. The Target Fund seeks to achieve:

Carbon risk level 15% lower than the benchmark

Aggregate accounting flag weight lower than that of Target Fund’s benchmark

## Fund Guide – At a Glance

Fund Category/Type	Feeder Fund (Islamic)/Growth
<b>Fund Objective</b>	The Fund aims to provide capital growth through investments in one Islamic collective investment scheme which invests in a globally diversified portfolio.
<b>Manager</b>	Principal Asset Management Berhad
<b>Application Fee</b>	Up to 5.00% of the NAV per unit.
<b>Management Fee</b>	Up to 1.80% per annum of the NAV of the Class.
<b>Trustee Fee</b>	Up to 0.03% per annum of the NAV of the Fund (including local custodian fee but excluding foreign sub-custodian fee and charges).
<b>Distribution Policy</b>	Given the Fund's investment objective, the class of the Fund is not expected to pay any distribution. Distributions (if any) are at the Manager's discretion and will vary from period to period depending on the availability of realised income for distribution and performance of the Fund.
<b>Cooling-off Period</b>	Six (6) Business Days from the date the complete application is received and accepted by us or Distributors from the first time individual investor investing with us or our Distributors to exercise a cooling-off right. However, Principal Malaysia's staff or a person registered with a body approved by the SC to deal in unit trusts funds are not entitled to the cooling-off right.

## Switching Fee

Switching is treated as a withdrawal from a Class and an investment into another Class or Principal Malaysia's fund (or its class). You may be charged a Switching Fee equal to the difference (if any) between the Application Fee of the Class and the Application Fee of the other Class or Principal Malaysia's fund (or its class) to be switched into. Switching Fee will not be charged if the Class or Principal Malaysia's fund (or its class) to be switched into has a lower Application Fee. In addition, you may be charged an administrative fee for each switch. Please refer to the Annexure of the respective Class for further information.

**Note:** We reserve our sole and absolute discretion without providing any reason whatsoever and at any time to accept, reject, amend, vary, waive and/or reduce (as the case maybe): (i) your request for a lower amount or number of units when purchasing units (or additional units) or withdrawing units; and/or (ii) the minimum balance. For increase in the number of units for minimum withdrawal and minimum balance, we will require concurrence from the Trustee and you will be notified of such changes. We may for any reason and at any time, waive or reduce: (a) any fees (except the Trustee Fee); (b) other charges payable by you in respect of the Fund; and/or (c) transactional values including but not limited to the units or amount, for any Unit holder and/or investments made via any distribution channels or platform.

## How do I invest?

	Class USD	Class MYR	Class MYR-Hedged
Minimum initial investment	USD100	MYR100	MYR100
	or such other amount that we may decide from time to time.		
Minimum additional investment	USD100	MYR100	MYR100
	or such other amount that we may decide from time to time.		

For more information, contact us below



Website:  
[www.principal.com.my](http://www.principal.com.my)



Visit any of our approved distributors' branches nationwide

Tel: +603-7723 7260 Email: [service@principal.com.my](mailto:service@principal.com.my)

## Memacu pelaburan lestari melalui pelaburan patuh Syariah.

Syarikat-syarikat kini mencapai kemajuan ketara dalam integrasi amalan alam sekitar, sosial dan tadbir urus (“ESG”) ke dalam operasi perniagaan mereka. Ini bukan sahaja membantu mendorong perkembangan perniagaan, tetapi juga menyumbang kepada penambahbaikan buat generasi masa depan.

Di Principal, pendekatan kelestarian kami ialah untuk membina masyarakat yang mampan dan terjamin melalui tindakan jangka panjang dan bertanggungjawab termasuk melabur dalam syarikat-syarikat yang komited terhadap amalan ESG. Sertai kami ke arah kelestarian dengan melabur dalam Principal Islamic Global Responsible Equity Fund, sebuah dana patuh Syariah.

### Melabur dalam kelestarian mampu memanfaatkan anda dan generasi masa depan anda



Penuhi matlamat untuk menyumbang kepada masa depan yang mampan sambil berpotensi meningkatkan pelaburan anda.



Tumpuan pada ESG boleh membantu meningkatkan prestasi syarikat dan memberikan potensi pulangan pelaburan yang lebih menarik<sup>1</sup>.



Dana berteraskan ESG kini semakin berdaya tahan terhadap turun naik pasaran dan kembali pulih dengan lebih cepat semasa kemelesetan ekonomi<sup>2</sup>.

.....

Sumber:

<sup>1</sup>Bloomberg, September 2022

<http://bit.ly/3YD16mx>

<sup>2</sup>Bank Pusat Eropah (ECB), November 2022

<https://bit.ly/3lb4Jm0>

## Ciri-ciri Principal Islamic Global Responsible Equity Fund



Pemilihan saham adalah berpandukan prinsip Syariah serta pertimbangan ESG dan bertumpu kepada syarikat-syarikat yang mempunyai dasar ESG yang kukuh.



Mengambil kira tanda aras namun tidak terhad pada indeks kerana Dana Sasaran berkemungkinan melabur dalam saham di luar indeks dengan kelulusan penasihat Syariah.



Sebagai dana pelaburan yang mempunyai kemampuan yang layak dan bertanggungjawab di Malaysia, dana ini adalah bukti komitmen kami terhadap pelaburan lestari.



Dengan penumpuan kepada syarikat-syarikat yang mempunyai taraf “risiko karbon” dan “kadar risiko perakaunan” yang baik, Dana Sasaran berhasrat untuk mencapai:

Risiko karbon pada tahap 15% lebih rendah berbanding tanda aras

Agregat kadar risiko perakaunan lebih rendah berbanding tanda aras Dana Sasaran

## Panduan Dana Ringkas

Kategori/Jenis Dana	Dana Perantara (Islamik)/Pertumbuhan
<b>Objektif Dana</b>	Tujuan dana adalah untuk menyediakan peningkatan modal melalui pelaburan dalam satu skim pelaburan kolektif Islamik, yang khususnya melabur dalam portfolio global pelbagai.
<b>Pengurus Dana</b>	Principal Asset Management Berhad
<b>Yuran Permohonan</b>	Sehingga 5.00% NAB seunit.
<b>Yuran Pengurusan</b>	Sehingga 1.80% NAB Dana setahun.
<b>Yuran Pemegang Amanah</b>	Sehingga 0.03% dana NAB setiap tahun (termasuk yuran kustodian tempatan tetapi tidak merangkumi yuran dan caj sub-kustodian asing).
<b>Dasar Agihan</b>	Berdasarkan objektif dana, kelas Dana dijangka tidak akan membuat sebarang agihan. Agihan (sekiranya ada) adalah mengikut budi bicara Pengurus dan akan berbeza dari semasa ke semasa bergantung kepada kesediaan pendapatan direalisasi untuk agihan dan prestasi Dana.
<b>Tempoh Bertenang</b>	Enam (6) Hari Bekerja dari tarikh borang permohonan lengkap diterima dan diluluskan oleh kami atau Pengedar dari individu yang pertama kali melabur dengan kami atau Pengedar kami untuk melaksanakan hak tempoh bertenang. Walau bagaimanapun, kakitangan Principal Malaysia atau orang yang berdaftar dengan badan yang diluluskan oleh SC untuk mengurus dana unit amanah adalah tidak berhak mendapat hak tempoh bertenang.



## Yuran Penukaran

Penukaran merujuk kepada pengeluaran dari satu Kelas dan pelaburan ke dalam Kelas lain atau dana Principal Malaysia (atau kelasnya). Anda akan dikenakan Yuran Penukaran yang sama dengan perbezaan (jika ada) di antara Yuran Permohonan Kelas dan Yuran Permohonan Kelas lain atau dana Principal Malaysia (atau kelasnya) yang ditukar. Yuran Penukaran tidak akan dikenakan sekiranya Kelas atau dana Principal Malaysia (atau kelasnya) ditukar masuk mempunyai Yuran Permohonan yang lebih rendah. Selain itu, anda akan dikenakan yuran pentadbiran untuk setiap penukaran. Sila rujuk Lampiran Kelas masing-masing untuk maklumat lanjut.

**Nota:** Kami mempunyai hak (mengikut budi bicara mutlak kami) untuk menerima, menolak, meminda, mengubah dan/atau mengurangkan (mengikut kes) pada bila-bila masa tanpa memberikan sebarang sebab: (i) permintaan anda untuk amaun atau bilangan unit yang lebih rendah apabila membeli unit (atau unit tambahan) atau mengeluarkan unit; dan/atau (ii) baki minimum. Untuk menambah bilangan unit pengeluaran dan baki minimum, kami memerlukan persetujuan daripada Pemegang Amanah dan anda akan dimaklumkan untuk sebarang perubahan. Kami juga mempunyai hak untuk mengetepikan atau mengurangkan, dengan sebarang alasan dan pada bila-bila masa: (a) sebarang yuran (kecuali yuran Pemegang Amanah); (b) caj lain berkaitan Dana yang perlu dibayar oleh anda; dan/atau (c) nilai transaksi termasuk tetapi tidak terhad kepada unit atau amaun, untuk mana-mana pemegang Unit dan/atau pelaburan yang dibuat melalui mana-mana saluran atau platform pengedaran.

## Bagaimana untuk membuat pelaburan?

	Kelas USD	Kelas MYR	Kelas MYR-Hedged
Pelaburan permulaan minimum	USD100	MYR100	MYR100
	atau sebarang amaun lain yang ditentukan dari masa ke semasa.		
Pelaburan tambahan minimum	USD100	MYR100	MYR100
	atau sebarang amaun lain yang ditentukan dari masa ke semasa.		

Untuk maklumat lanjut, hubungi kami di bawah



Laman web:  
[www.principal.com.my](http://www.principal.com.my)



Kunjungi mana-mana cawangan pengedar yang diluluskan di seluruh negara

Tel: +603-7723 7260 Emel: [service@principal.com.my](mailto:service@principal.com.my)

## 通过符合伊斯兰教义的投资项目 推动可持续投资收益。

在业务运营中的环境、社会和治理(简称“ESG”)实践整合方面，许多企业正取得有目共睹的进步。这不仅有助于推动业务增长，也能有利于子孙后代的福祉。

Principal可持续发展的方法，是通过负责任的长期行动，包括投资于致力于ESG实践的公司，来建设一个安全而可持续发展的社会。欢迎加入我们的可持续发展之旅，投资于Principal Islamic Global Responsible Equity Fund，这是一份符合伊斯兰教义的资金。

### 投资可持续发展 让您和子孙后代从中受益



在增加您的投资潜力之余，  
同时有利于可持续  
未来的宏大目标。



对ESG的关注或有助于  
公司业绩并收获诱人的成果<sup>1</sup>。



从历史上看，专注于ESG特质的基金对  
市场波动的抵御能力越来越强，并且在  
经济低迷时期能够恢复得更快<sup>2</sup>。

.....

资料来源:

<sup>1</sup>Bloomberg, September 2022  
<http://bit.ly/3YD16mx>

<sup>2</sup>European Central Bank, November 2022  
<https://bit.ly/3lb4Jm0>

## Principal Islamic Global Responsible Equity Fund 基金特点



股票选择以伊斯兰教义原则和ESG考量作为引导，重点关注ESG基本面强大的公司。



基金除了具备基准意识以外，其投资指数也不受限制，因为目标基金可投资在获得伊斯兰教法顾问批准，受到认可指数以外的股票。



作为马来西亚可持续和负责任的合格投资基金，本基金的设立印证了我们对可持续投资的承诺。



重点关注具有良好“碳风险”和“会计标记”评级的公司。目标基金所追求的是：

碳风险水平比基准低15%

总会计标记的权重低于目标基金的基准

## 基金指南速览

基金组别/类型	联接基金(伊斯兰)/增长
基金目标	基金旨在透过一项回教集体投资计划，投资于全球性多元化组合，来创造资本增长。
基金经理	Principal Asset Management Berhad
申请费用	每单位最高达净资产值的5.00%
管理费	每年高达该类别基金在大马净资产值的1.80%。
信托费	按基金净资产值每年收取高达0.03% (包括本地托管费，但不包括国外副托管费和费用。)
派息政策	依照基金宗旨，基金类别被预测不会派息。派息(如有)也将在基金经理考虑了实际收益和基金表现之后，有绝对权力在不同的时期作出不同的派息规定。
冷静期	个人投资者可在投入初始投资后(由本公司或分销商收到及接纳完整申请的日期算起)的六(6)个营业日内行使其冷静权。然而，Principal Malaysia的职员或已向证券委员会批准的机构注册为买卖单位信托基金的人士均不享有此冷静期权力。
转换费	转换即是从一个类别及一项投资转投入另一个类别或Principal Malaysia的基金(或其类别)。您可因而被征收一笔转换费，此款项相等于被转换的两类别或Principal Malaysia基金之间的申购差额(如有)。如果申请转换至较低申购费的类别或基金，则无需转换费。此外，每一次转换，您也可被征收一笔行政费。请参阅相关类别的附件，以获取更多信息。

备注：本公司保留唯一和绝对酌情权力，在任何时候，无需提供任何理由之情况下接受、拒绝、修改、更改、免除及/或减少(胥视情况而定)：(i)您申购单位(或额外单位)或退出单位时要求减少单位数量或单位数目；及/或(ii)最低余额。至于增加最低提款及最低余额的单位数目，则需要信托人的同意，而您也将收到更动的通知。本公司可基于任何理由，在任何时候免除或减少：(a)任何费用(不包括信托人费用)；(b)其他与基金相关的应付费用；及/或(c)任何单位持有人及/或通过任何分销渠道或平台投资的交易价值，包括但不限于单位或金额。

## 我该如何投资？

	美元	马币	马币避险
最低首次投资额	USD100	MYR100	MYR100
	或由基金经理在必要时做出调整的其他数额。		
最低加额投资	USD100	MYR100	MYR100
	或由基金经理在必要时做出调整的其他数额。		

欲获取更多详情，请与我们联系：



网站：  
[www.principal.com.my](http://www.principal.com.my)



或亲临遍布全国的任何授权经销商分行洽询。

致电：+603-7723 7260 电邮：service@principal.com.my

Note / Nota / 备注：

This information contained in this leaflet may be changed without prior notice. In the event of any dispute or ambiguity arising out of the Bahasa Malaysia and Chinese translation in this leaflet, the English shall prevail. / Maklumat yang terkandung dalam risalah ini mungkin akan dipinda tanpa diberitahu terlebih dahulu. Sekiranya berlaku kekeliruan berhubung dengan terjemahan Bahasa Malaysia dan Bahasa Cina di dalam risalah ini, segala syarat yang termaktub dalam Bahasa Inggeris akan dikuatkuasakan. / 特此警告，此传单内所列资料可随时更改，恕不另行通知。因为此间之中文与国文翻译所引发的任何争论或差异，一切将以英文版本为准。

**Disclaimer:** Investing involves risk and cost. You should understand the Investing involves risk and cost. You should read the relevant Prospectus, and/or Disclosure Document including any supplemental thereof and the Product Highlight Sheet (if any) before Investing. You should understand the risks involved, compare and consider the fees, charges and costs involved, make your own risk assessment and seek professional advice, where necessary. Securities Commission Malaysia does not review advertisements produced by Principal. For full disclaimer, scan the QR code below or please visit [bit.ly/Principal-Disclaimer](http://bit.ly/Principal-Disclaimer)

**Sustainable Investing Disclaimer:** Integration of environmental, social and governance (ESG) factors is qualitative and subjective by nature. There is no guarantee that the criteria used, or judgment exercised, will reflect the beliefs or values of any particular investor. Investment teams have a high degree of investment process autonomy and may consider or weigh ESG criteria or factors differently (or not at all). For those teams that consider ESG factors as part of the investment process in strategies that are not explicitly ESG-oriented, those ESG factors are generally no more significant than other factors in the investment selection process, such that ESG factors may not be determinative in deciding to include or exclude any particular investment in the portfolio. Information regarding responsible practices or other ESG data differs by source and may not be accurate or complete. Integration of ESG factors may present additional advantages or risks, may not protect against market risk or volatility, and under certain circumstances may detract from investment performance. You should not make any investment assumptions based solely on the information contained herein. Information is provided as additional insight into the relevant investment processes and should not be viewed as a change in an investment team's underlying investment objectives, strategies, risk parameters, or portfolio construction guidelines. There is no assurance that any strategy or integration of ESG factors will be successful or profitable.

**Penafian:** Melabur melibatkan risiko dan kos. Anda harus fahami bahawa pelaburan melibatkan risiko dan kos. Anda harus membaca Prospektus, dan/atau Dokumen Pendedahan termasuk sebarang tambahan dan Lembaran Sorotan Produk (jika ada) sebelum melabur. Anda dinasihatkan untuk memahami risiko yang terlibat, bandingkan dan pertimbangkan yuran, caj dan kos terlibat, membuat penilaian risiko sendiri dan dapatkan nasihat profesional, di mana perlu. Suruhanjaya Sekuriti Malaysia tidak menyemak iklan yang dikeluarkan oleh Principal. Untuk penafian penuh, imbas kod QR di bawah atau layari [bit.ly/Principal-Disclaimer](http://bit.ly/Principal-Disclaimer)

**Penafian Pelaburan Lestari:** Integrasi faktor alam sekitar, sosial dan tadbir urus (ESG) adalah kualitatif dan pada usulnya subjektif. Tiada jaminan bahawa kriteria yang digunapakai, atau penilaian yang dilaksanakan, akan melambangkan kepercayaan atau nilai pelabur yang tertentu. Kumpulan pelabur mempunyai tahap tinggi dalam proses autonomi pelaburan dan mungkin mempertimbangkan atau mengambil kira kriteria atau faktor ESG secara berbeza (atau tidak langsung). Untuk kumpulan yang mempertimbangkan faktor ESG sebagai sebahagian proses pelaburan dalam strategi yang tidak jelas berorientasikan ESG, faktor ESG tersebut adalah secara amnya tidak lebih penting daripada faktor di dalam proses pemilihan pelaburan, seperti mana yang faktor ESG berkemungkinan tidak dapat menentukan keputusan untuk menyertakan atau mengecualikan mana-mana pelaburan dalam portfolio tersebut. Maklumat mengenai amalan bertanggungjawab atau sebarang data ESG berbeza mengikut sumber dan berkemungkinan tidak tepat atau lengkap. Integrasi faktor ESG mungkin menimbulkan kelebihan atau risiko tambahan, berkemungkinan tidak dapat terlindung dari risiko pasaran atau turun naik pasaran dan dalam keadaan tertentu berkemungkinan boleh menjejaskan prestasi pelaburan. Anda juga dinasihati tidak membuat sebarang andaian pelaburan dengan hanya berdasarkan maklumat yang terkandung di sini. Maklumat yang disediakan adalah sebagai pandangan tambahan ke dalam proses pelaburan yang berkaitan dan tidak boleh dijadikan sebagai perubahan di dalam asas objektif pelaburan, strategi, parameter risiko, atau garis panduan penjaan portfolio kumpulan pelabur. Tiada jaminan bahawa sesuatu strategi atau integrasi faktor ESG akan berjaya atau menghasilkan keuntungan.

**免责声明:** 基金投资涉及风险与成本。您应了解投资会涉及风险与成本。您应在投资前阅读有关的基金公开说明书及/或披露文件(包括任何补充文件)及产品重点说明(如有)。您应了解所涉及的风险,将所涉及的费用、成本及费用比较和纳入考量,自行作出风险评估,并在有需要时寻求专业咨询。马来西亚证券委员会未审核委托人制作的广告。有关完整的免责声明请扫描二维码或访问网页:  
[bit.ly/Principal-Disclaimer](http://bit.ly/Principal-Disclaimer)

**可持续投资免责声明:** 环境、社会和治理(ESG)因素的整合本质上是质量定性且主观的。不保证所使用的标准或执行的判断将反映任何特定投资者的信念或价值观。投资团队拥有高度的投资流程自主权,可能会以不同的方式考虑或衡量ESG标准或因素(也可能根本不纳入考量)。对于那些在不明确以ESG为导向的战略,将ESG因素视为投资过程一部分的团队,那些ESG因素通常并不比投资选择过程中的其他因素更为重要,因此在投资组合中包括或排除任何特定投资中,ESG因素可能不会产生决定性作用。有关负责任做法或其他ESG数据的信息将因资料来源而有所不同,可能不准确或不完整。整合ESG因素可能会带来额外的优势或风险,可能无法抵御市场风险或波动,在某些情况下可能会降低投资表现。您不应仅根据本文所载的信息作出任何投资假设。提供的信息是作为对相关投资过程的额外洞察,不应被视为投资团队投资目标、策略、风险参数或投资组合构建指南的潜在改变。无从保证任何ESG因素的战略或整合都会成功或获利。



Scan QR code to read the full disclaimer.

Imbas kod QR untuk membaca penafian yang penuh.

扫描二维码以阅读完整的免责声明。

## About us

Principal Asset Management Berhad, is a joint venture between Principal Financial Group®, a member of the FORTUNE 500® and a Nasdaq-listed global financial services and CIMB Group Holdings Berhad, one of Southeast Asia's leading universal banking groups. Established on 13 June 1994, Principal Asset Management Berhad is headquartered in Malaysia and has footprints across Indonesia, Thailand and Singapore. We offer a wide variety of solutions to help people and companies in building, protecting and advancing their financial well-being with our unit trust, retirement schemes, discretionary mandates and asset management expertise. With innovative ideas and real-life solutions, the company helps make financial progress towards a more secure financial future possible for clients of all income and portfolio sizes. Principal, Principal and symbol design and Principal Financial Group are trademarks and service marks of Principal Financial Services, Inc., a member of the Principal Financial Group®. © 2023 Principal Financial Services, Inc.

## Tentang kami

Principal Asset Management Berhad, dimiliki bersama oleh Principal Financial Group®, salah satu dari ahli FORTUNE 500® dan perkhidmatan kewangan global yang tersenarai di Nasdaq, dan Kumpulan CIMB, salah satu kumpulan perbankan yang terulung di Asia Tenggara. Principal Asset Management Berhad telah ditubuhkan pada 13 Jun 1994 di Malaysia dan kini turut bertapak di Indonesia, Thailand dan Singapura. Kami menawarkan pelbagai solusi pelaburan kepada individu dan entiti perniagaan untuk membina, melindungi dan mempertingkatkan kewangan mereka melalui pelaburan unit amanah, skim persaraan, mandat korporat dan kepakaran pengurusan aset. Dengan idea yang inovatif dan penyelesaian kehidupan sebenar, kami membantu para pelanggan kami tidak kira apa jua jumlah pendapatan dan portfolio mereka dalam merancang kewangan mereka demi masa depan yang lebih selesa. Principal, Principal dan reka bentuk simbol dan Principal Financial Group adalah tanda dagangan dan tanda perkhidmatan Principal Financial Services, Inc. salah satu ahli syarikat Principal Financial Group®. ©2023 Principal Financial Services, Inc.

## 关于我们

信安资金管理(Principal Asset Management Berhad)是荣登著名《财富》杂志世界五百强(FORTUNE 500®)之一的信安金融集团(Principal Financial Group®)与东南亚全能银行兼领导金融集团之一的联昌集团控股有限公司(CIMB Group Holdings Berhad)所共同持有的合资企业。信安资金管理成立于1994年6月13日,营运总部设于马来西亚,业务遍布印尼、泰国和新加坡。透过提供多元化的解决方案、协助各大企业及个体户进行财务管理、保障以及提升投资回报如信托基金、退休计划、委托管理和资产管理的专业咨询等服务。凭借创新思维和与实质的解决方案,信安资金管理将协助不同收入阶层与投资规模的客户,在财务上获得更有保障及稳健的未来。信安(Principal), 信安标志的字样与其符号设计,以及信安金融集团(Principal Financial Group®)均为信安金融集团旗下成员公司信安金融服务公司(Principal Financial Services, Inc.)的注册商标及服务商标。©2023信安金融服务公司(Principal Financial Services, Inc.)

**Principal Asset Management Berhad**

199401018399 (304078-K)

10th Floor, Bangunan CIMB, Jalan Semantan,  
Damansara Heights, 50490 Kuala Lumpur, Malaysia.